
MIHA GRAH, PREDSEDNIK OBRTNEGA
ZDRUŽENJA ŠIŠKA O POGLEDIH NA RAZVOJ
OBRTNIŠTVA V OBČINI

Več ugodnosti
za začetnike

V občini ŠLška se radi pohvalimo, da imamo veliko posluha za ra-
zvoj drobnega gospodarstva. To resda dokazujejo tudi podatki.
Obrtno združenje Ljubljana-Šiška ima 1851 članov. Od tega 1334
obrtnikov in 517 občanov, ki se dopolnilno ukvarjajo ' obrtno de-
javnostjo.

Lanskoletna rast na novo odprtih delavnk- v Šiški je bila 2,81 °'o.
Zanimanje za odpiranje novih obralovalnic je veliko. ObrtnLštvo v
naši občini je razdeljeno približno enako. Proizvodna obrt 50 % in
storilvena 50 %. Razmerje med družbenim in zasebnim seklorjem
drubnega gospodarstva v občini je 60 % v korisl zasebnega sektorja.
Pa tudi zaposlujeje 1829 delavcev.

Gotovo sodimo v sam sloven-
ski vrh. Kljub vsemu pa še ne
moremo govoriti o nekem po-
spešenem razvoju drobnega go-
spodarstva. Kje so zavore in kaj
ukreniti, da bomo pogumneje
razvijali obrtništvo in podjetniš-
tvo? O tem smo se pogovarjali z
Miho Grahom, predsednikom
obrtnega zdmženja Šiška.

Do zdaj smo premalo naredili
na področju pridobivanja loka-
cij za obrtne delavnice. Moramo
čimprej določiti lokacijo za
obrtno cono. Občinska uprava
mora skupaj s stanovanjsko
skupnostjo priskrbeti čim več l o
kalov za uslužnostno obrt. Na
razpolago obrtnikom in začetni-
kom pod ugodnimi pogoji. Po
petih letih pa bi obrtnik plačeval
polno ekonomsko najemnino.
Tako bi bila dana možnost tudi
začetnikom. Vemo koliko stane

kvadratni meter poslovnega
prostora in da je zmeraj manj
ljudi, ki bi lahko poslovni pro-
stor kupili. Bolj intenzivno je
treba razvijati tudi proizvodno
obrt v občini in mestu. V skladu
z zakonom o podjetjih bo mo-
rala občina in celotna družba
podpreti ustanavljanje novih
podjetij. Saj bodo le ta najbolj
prilagodljiva tržišču. Občinska
uprava bo v bodoče morala več
storiti na področju trgovine v
zasebni lasti in intelektualnih
storitev.

Odnosi med občino in obrt-
nim združenjem so dobri. Naša
delegacija tesno sodeluje v zbo-
ru združenega dela v občini. V
dokaz temu je tudi skupni napor
naših delegatov in podpora ob-
činske skupščine pri reševanju
obrtniških težav.

Naša delegacija in skupščina
občine sta tvorno sodelovali pri
predlogu obrtnega zakona. Tudi
sodelovanje z izvršnim svetom je
dobro. Iz vrst obrtništva imamo
člana v izvršnem svetu.

V prihodnje si bomo morali
prizadevati, da bo naša zakono-
daja čim bolj jasna in razumlji-
va. Potem si ne bo mogoče ra-
zlagati zakone različno, kar po-
gostokrat pripelje do nesoglasij.
Ne bo tudi prepirov med davčno
upravo in posameznimi obrtni-
ki. Želimo strpni dialog z obči-
no. Več se bomo pogovarjali,
lažje nam bo.


